

## WiseSpot Company Limited 斯博有限公司



25/F, Greenwich Centre, 260 King's Road, North Point, Hong Kong  
Tel: (852) 3169 3169  
Fax: (852) 3169 3102  
Website: [www.wisespotgroup.com](http://www.wisespotgroup.com)  
Email Address: [enquiry@wisespotgroup.com](mailto:enquiry@wisespotgroup.com)

香港北角英皇道 260 號怡安中心 25 樓  
電話：(852) 3169 3169  
傳真：(852) 3169 3102  
網址：[www.wisespotgroup.com](http://www.wisespotgroup.com)  
電子郵件：[enquiry@wisespotgroup.com](mailto:enquiry@wisespotgroup.com)

### Senior Management

Mr. Franky Lai	Chairman & CEO
Mr. Vincent Lam	VP, Commercial Operations
Mr. KY Chun	Engineering Director

### 高層管理人員

賴永雄先生	主席及行政總裁
林濤先生	副總裁—商業營運
秦建業先生	技術總監

### Business Activities

WiseSpot Company Limited, Greater China's leading ICT solution developer & system integrator since 2001, focuses on creating, implementing & integrating IP network infrastructure components, unified communication & collaboration, network & mobile messaging security, as well as digital transformation solutions for telcos & enterprises.

We are headquartered in Hong Kong, with independent, full-functioned offices in Taiwan and PRC, including a dedicated product development centre. We also provide 7X24 technical support service capabilities, and are actively supporting over 100+ live installations in Greater China, Singapore, Australia, UK & USA.

Our Technology Partner Network comprises of numerous best-in-breed global technology vendors and aim to bring step-ahead solutions to our customers, enabling them to gain revenue, optimize network resources, and enhance operational efficiency through safely adopting the latest in cloud, 5G and digital transformation applications.

### 業務概況

斯博有限公司，自 2001 年成立以來一直於大中華地區佔領導性地位的 ICT 方案開發商及系統集成商。多年來一直專注為電訊服務商及企業設計、開發及整合各種電訊 IP 網絡基礎設施組件、整合通訊協作、網絡及移動通訊安全，以及數碼安全方案。

我們總部設於香港，並於台灣及國內設有能獨立為當地用戶提供服務的分公司和產品開發中心。我們亦提供 7X24 技術支援，服務遍佈大中華、星加坡、澳洲、英國及美國等地，超過 100 台營運中系統。

我們技術夥伴網絡網羅不同國際性頂尖技術開發商，旨在開發各種領先的解決方案，以協助電訊營運商和企業客戶不斷開拓新的使用與收入來源、優化網絡資源、並可透過採用最新的雲端、5G 及數碼轉型應用來提高運作效率。

### Affiliates / Subsidiaries

Company Name: WiseSpot Company Limited – Taiwan Branch

### 聯營或附屬公司

公司名稱：香港商斯博科技有限公司—台灣分公司